
a tu ... és una cosa curiosa. Explicant a la gent de la ciutat, com

si ho expliqués al món, donant-li la importància necessària en

cada punt. No ho he aconseguit encara, un dia faré d'speaker
perfectament, espero que no sigui mai, perquè aquell dia plegaré.
És un personatge que va més enllà d'explicar els actes d'una
manera neutre, s'hi involucra personalment i amb I'escusa que
és de fora, de Manresa, ho explica a la ciutat continuament
emocionat. Amb una emoció real que fa que la ciutat s'ho pugui
prendre de dues maneres: aquest que ens ve a explicar, o bé dir
si aquest que es de fora ho ven així i s'ho creu tant, realment és

que tenim una festa collonuda. I Això és el que em sembla que
estic aconseguint.

Pep Callau és un dels ambaixadors de la Festa Major de
Granollers arreu de Catalunya?
Del paquet dels deu ambaixadors, perquè en parlo molt, però
no sóc l'únic perquè jo no tinc un carisme arreu de Catalunya
tant gran.

I cóm véns la Festa de Granollers?
Com a única perquè de les festes majors modernes ha

aconseguit trobar la gent d'ara amb elements tradicionals

incorporats. I que d'una estirada de corda, de la passada de

rajoles o de la rajolada, n'heu fet un sentiment de festa. La

competitivitat ha trobat el seu punt just, dues colles que
s'enfronten sanament, que s'ho creuen, la gent s'ha ficat a la
festa. Mira, Mollet del Vallès està copiant la festa major de

Granollers, ho està copiant de manera teòrica, a la pràctica és
difícil. Perquè la gent s'ho ha de creure, s'han de moure diversos
canals: cultural, tradicional, festiu. Les colles s'han posat d'acord
i han fet una cosa grossa. Granollers ha aconseguit que la gent
torni abans de vacances per viure la festa major.

Creus que els actes competitius entre Blancs i Blaus
s'haurien de replantejar?
Encara no hi ha hagut mai garrotades a la Porxada quan s'ha dit
el veredicte, això vol dir que de moment encara s'aguanta. Les

competicions cada any van millorant el reglament, des de fa un

parell d'anys ja hi ha àrbitres ... Estem parlant de coses que no

són matemàtiques ... Hi ha petits problemes, però això fa gran la
festa.
Mira fins que no vegi una corda que arribi des de les Franqueses
fins al pavelló penso que hauríem d'estar contents, s'hauria de

fer un record guiness ...

Jo respecto molt la ciutat de Granollers, sou gent amb un criteri
molt respectat, jo no sóc ningú per fer comentaris gaire alt, ni

que sigui I'speaker des de fa sis anys.

Se t'acudeix alguna prova competitiva que es pugui afegir
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l'entrevista �
a la festa major de l'any 2000 per exemple?
Estaria bé muntar una mena d'escultures amb peces, molta

gent de les dues colles fent unes escultures a temps, amb peces
de porex blanques i blaves fent pujar un castell. Que hi pogués
treballar molta gent construïnt un castell de peces. O també
estaria bé moltes peces de dòmino blanques i blaves i durant
tota la festa hanar construïnt amb la participació de la gent i
molt vistós.

Blanc i blau, dos colors, dos sentiments, Pep Callau

s'entrega per un dels dos colors?
Tinc molts amics a les dues colles, el que no puc fer és dir si em

puc decantar per un costat a altre. No em puc mullar, perquè no

sóc de Granollers, sóc el presentador i quan deixi de ser-ho

potser vindré a fer l'estirada amb una de les colies ...

Per què no et poses un mocador blanc i blau al coll?
Mira Pep Callau fa molt de temps que diu a l'ajuntament que
em pagui un vestit blanc i blau, quadricula. Un toc d'arlequí, de
bufó. De pallasso tampoc m'hi vull veure però si que vindré amb
un smoking. Aquest any vaig trucar a la botiga de merchandasing
de l'Espanyol demanant una corbata blanca i blava sense escut,
no n'hi ha. Jo ja tinc una imatge amb el cabelillarg, ulleres ...

Ulleres dalt del cap sempre, per què?
És un element que fa molts anys que arrossego, una tonteria

absoluta, una mena de protecció. M'agraden aquí dalt donen
un toe Micky Mouse pijo que està bé.

De que et vols protegir?
Jo sóc tímid en el fons, les persones que parlem molt som els

que sabem menys coses del món. Rebo moltes mirades de

tothom, et converteixes en un personatge popular hi ha moments

que ho portes bé, però altres ...

CASTELLS

No et pots involucrar en cap de les dues colles, però si que
podries fer pinya?
Del pilar caminat o corregut. Mira em va passar una cosa curiosa
el primer cop que vaig fer de presentador d'una colla castellera:
toc de castells i el nen parlant pel micro, la colla castellera mirant
me i jo cantant excel.lències de la colla. Va venir un casteller i
m'ho va explicar tot.

Quan no faig de presentador alguna vegada he fet pinya amb
els Tirallongues. Aquí no puc fer-ho estic al balcó.
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